

## 2020-21 Course Selection Information for ENGG 1000 Information Technology Foundation Course

Under the 334 New Curriculum, students admitted in 2012-13 (and thereafter) are required to take the ENGG1000 IT Foundation course in the first year of attendance in fulfilling one of the University Core requirements. First year students in different faculties and major programmes should register the course (pick one of the preassigned sections) on CUSIS and take the course in the specified term as shown in the following table.

Faculty/ Major Programme	Specified Term of Taking	Class Enrolment
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Faculty of Arts</li> </ul>	Term 1	
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Faculty of Business Administration</li> <li>▪ Global Economics and Finance (GLEFN)</li> <li>▪ Quantitative Finance and Risk Management Science (QFRMN)</li> </ul>	Term 1	
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Faculty of Education</li> <li>▪ Chinese Language Studies and Chinese Language Education (CLEDN)</li> <li>▪ English Studies and English Language Education (ELEDN)</li> </ul>	Term 2	AV, AW, AX
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Faculty of Medicine</li> </ul>	Term 2	AK, AL, AM, AN, AW, AY, BE, BF, BG, BH, BI
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Faculty of Law</li> </ul>	Term 2	AO, AP, AW
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Faculty of Science</li> </ul>	Term 2	AA, AB, AC, AD, AE, AQ, AR, AS, AT, AU, AW
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Faculty of Social Science</li> </ul>	Term 2	AF, AG, AH, AI, AJ, AW, AZ, BA, BB, BC, BD
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Faculty of Engineering</li> </ul>	<p>For students (Intakes of 2017-18 and thereafter): Students will be exempted from ENGG1000 when they have successfully fulfilled the major programme requirements of any engineering programme.</p> <p>For students (Intakes of 2016-17 or before) who have successfully completed all the courses below, are eligible for course exemption and have to apply</p>	

in advance through the website:

ENGG1110 "Problem Solving by Programming"  
ENGG2601 "Technology, Society and Engineering Practice"  
ENGG2602 "Engineering Practice"

Application website:

<https://engg1000.cse.cuhk.edu.hk/exemption>

**Note:**

ENGG2600 is equivalent to ENGG2601 + ENGG2602.

ENGG2601 is equivalent to CSCI3250.

ENGG2602 is equivalent to CSCI3251.

**Attention:** ENGG2601 and ENGG2602 have been phased out from 2018-19. Please approach your major department for further information on the corresponding course substitutions.

The following students shall send the add drop form by email during 14 - 20 September 2020 (Term 1) or 18 - 24 January 2021 (Term 2) for course registration:

- i) students who are unable to register IT Foundation Course online due to CUSIS limitations;
- ii) students who did not complete the course in the specified term of taking in the first year; or
- iii) new curriculum Engineering students who are interested in taking the course.

Normally students who formally apply through the Office of the IT Foundation Course will be assigned to a section by the end of the add/drop period (end of the third week) provided that there are sufficient quotas.

**Enquires:**

Office of the IT Foundation Course

Room 1207, 12/F, Yasumoto International Academic Park

Telephone: (852)394-34252

Website: <https://engg1000.cse.cuhk.edu.hk/>

Email address: [engg1000@cuhk.edu.hk](mailto:engg1000@cuhk.edu.hk)

Last update: 10<sup>th</sup> November 2020

## 2020-21 年度 ENGG 1000 資訊科技基礎選課程修讀須知

在 334 新學制下，2012-13 年度（及以後）入學之新生須於**第一修業年**修讀 ENGG1000 資訊科技基礎以符合大學核心課程要求。各學院及主修課程的第一修業年學生須於指定學期修讀本科（修讀其中一個指定組別），詳見下表：

學院／主修課程	指定修讀學期	指定修讀班別
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 文學院</li> </ul>	第一學期	
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 工商管理學院</li> <li>▪ 環球經濟與金融 (GLEFN)</li> <li>▪ 計量金融學及風險管理科學 (QFRMN)</li> </ul>	第一學期	
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 教育學院</li> <li>▪ 中國語文研究及中國語文教育 (CLEDN)</li> <li>▪ 英國語文研究及英國語文教育 (ELEDN)</li> </ul>	第二學期	AV, AW, AX
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 醫學院</li> </ul>	第二學期	AK, AL, AM, AN, AW, AY, BE, BF, BG, BH, BI
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 法律學院</li> </ul>	第二學期	AO, AP, AW
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 理學院</li> </ul>	第二學期	AA, AB, AC, AD, AE, AQ, AR, AS, AT, AU, AW
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 社會科學院</li> </ul>	第二學期	AF, AG, AH, AI, AJ, AW, AZ, BA, BB, BC, BD
<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ 工程學院</li> </ul>	<p>二〇一七至一八年度及以後入讀新學制的學生：學生完成任何工程學院課程之畢業條件將獲豁免修讀此科。</p> <p>二〇一六至一七年度及以前入讀舊學制的學生需完成以下科目及於網上申請後才可豁免修讀：</p> <p>ENGG1110 "Problem Solving by Programming"            ENGG2601 "Technology, Society and Engineering Practice"            ENGG2602 "Engineering Practice"</p> <p>申請網頁：  <a href="https://engg1000.cse.cuhk.edu.hk/exemption">https://engg1000.cse.cuhk.edu.hk/exemption</a></p> <p>註: ENGG2601 及 ENGG2602 等同於 ENGG2600</p>	

	ENGG2601 等同於 CSCI3250. ENGG2602 等同於 CSCI3251	
--	---	--

注意：ENGG2601 及 ENGG2602 已於二〇一八至一九年度取消，有關科目替代的資訊，請與主修學系聯絡。

下列學生須於 2020 年 9 月 14 至 20 日（第一學期）或 2021 年 1 月 18 至 24 日（第二學期）以電郵方式連同附件方式遞交選課手續：

- 一) 因 CUSIS 系統限制而未能成功選課； 或
- 二) 未能於第一修業年的指定修讀學期完成本課程的同學； 或
- 三) 有興趣修讀本課程之新學制工程學院學生。

一般而言，此等向資訊科技基礎課程辦事處提出申請的學生將於課程改選期完結前(第三週完結時)被編配到仍有剩餘學額的組別。

**查詢：**

資訊科技基礎課程辦事處

康本國際學術園 12 樓 1207 室

辦公電話：(852)394-34252

網址: <https://engg1000.cse.cuhk.edu.hk/>

電郵地址：[engg1000@cuhk.edu.hk](mailto:engg1000@cuhk.edu.hk)

更新日期：2020 年 11 月 10 日

倘中英文版本出現歧義，概以英文版本為準。